
z jednání zastupitelstva
Záp

obce (ZO)
is č. |6120|2

konaného dne 30,|,2012 od 18.00 hod v zasedací
mtstnos uu

Přilo,,,ni],Ha\as|\íková, Ing'J.Kladníček,V.Pátková, v'Jeřalová, P'Voves, Bc.J.Gal1o, M.Janovský,
MVDr.M'Russ, J.Gorčík' Ing'M.Páta, Y'Jukličková' MUDř.M.Kadlec' Ing.R.Anděl, L.Rampouch
omluyeni: L,MicháIek
Hosté: p.Kad|ecoýqp.KříŽová, p.Bittnerová, p.Vronský, p.Liška, sl'Liškovri

Jedná.ní řídila Jinďiška Halasníková . starostka obce.
V úvodu jednání starostka přivítala zasfupitele a konstatoval4 že zastupitelstvo bylo řádně svoláno
a lThlášeno. Je pňtonma nadpolovični většina členů zasfupitelstva, takže jednriní je usnášeníschopné'
Přítomní byli upozoměni na pořizování zvukového zžz,nanl zjedlátd a upozoměni na vypnutí
mobilních telefonů.
ověřovateli zápisu zjedniíní zastupitelstva byli urěeni:Bc.J.Gallo , J'GoIčík
Zapisovatelkou zápisu byla určena p'Macková'
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen a vyvěšen na úřední desce a intemetových
stÍánkách obce. Připomínka v zápisu byla v Usneseni č.15/201 l bod l5lB, kde bylo omylem napsáno
,,schválilo.. místo splávného',neschválilo...
Kontrola usnesení Zo č.I5/201I :
l5/D Zo souhlasí s uzavřením smlou\,T s pojišťovnou DAs. stalostkajedná se zástupcem
pojišťovny p'Boháčem' Smlouva se v současnosti připravuje.

Usnesení Ro č. ),5/20|2 ze dne |6.1'20|2 bylo přiloŽeno k pozvi1nce na zastupitelstvo' Toto
usneseníje nedílnou součástí zápisu. Pani Jeřalová vznesla dotaz k bodu 15/K, kde byl místostarosta
pověřen úkolem zajistit obsluhu lednového setkání senioru. Na lednovém setkání důchodců obsluha
nebyla z důvodu nemoci. Paní Jeř"alová se dotrázalajestli rada obce posoudila možnost zajištění
obsluhy učňovským střediskem v ceské Lípě. Ing. Kladniček sdělil, že lada obce preferovala ve
svém zÍněru obsluhu z řad místnich občanů' MVDr. Russ k tomuto doplnil zkušenosti ze spolupráce
sučni zjiž proběhlých akcí'kde jsme měli seNis učňů objednaný.Bohužel spolupráce nevyzněla
dobře' Starostka dodala , že v současné době probíhají jednání o zajištění obslúy s p.Konečnou ze
Sosnové. Ing.Kladníček navrhl navýšení poukázky, kterou posk},tujeme našim zúčastněným
důchodcům na občelstvení. Navýšení ze 40,-Kč na osobu a akci na 50,-Kč. Bc.Gallo se dotázal,
komu jsou t},to poukázky ulčeny. stalostka odpověděla' žejsou pouze plo místní zúčastněné občany
(jedná se áruba o 30 osob)'

Návrh usnesení:
zo souhlasí navýšením pouk1zky pro seniory m 50'-Kč.
Pro:14 Proti:o Zdrže| se:o
Návrh bvl přiiat
stďostka obce seznámiIa přítonÚé s navrženým programem:
MvDr.Russ navrIrl doplnit bod programu o pliínovaném s|oženi kulfumi komise.
Návrh usneseníi
Zo souhlasí doplněním bodu programu složení kultumi komise.
Pro:14 Proti:0 ZdrŽel se:0
Návrh bvl Dřiiat
Návrh usneseníi
Zo schvaluje program jed íní dle navržené změny'
Pro: l4
Návrh byl přiiat

Zdťže| sei0

t -

Proti:0



Program:
1. Investiční záměry obce pro rok 2012
2. Pozemky (SVS a.s., p.Knop)
3. Program podpory spoÍtu pro rok 2012
4. Diskuse + ruzné

. Kontlolni ÚboŤ

. odměny finaněnímu ýboru

. odměny inventarizačni komisi

. Komise na vyřazení majetku

. složení kultumi komise

1) Investiční záměry obce pro rok 2012

Zastavovací studie
veřejné osvětlení Lesná
Veiejné osvětlení Ramš
Ms _ \".ýměna oken
Prostranství u veter.kliniky
KD oprava fasády
opra.vry obec.komunikací
Dětské prvky
Veřej.rozhlas - ústředna
Barevná tisklima
uprava Kancetare uu
Rezerva

300 000,--
50 000,--

150 000,-
300 000,--
ló0 000'-.
80 000,--

200 000,--
50 000,-
30 000,--
65 000,--
55 000,--
28 200,--

1 468 200,-

v ná\Ťhu investic na Íok z0|2 zpracoyaných mdou obce postrádalaa.Jeřalová výdaj na dovybavení
dětského hřiště. Navrhovala vybavit dětské hřiště v areríu spoÍoviště prolézačkou s horclezeckou
stěnou'Náklad na její pořízení přesně neznala , ale navrhla alespoň 50ti5.Kč přeswout z položky
opravy obecnich komunikací do položky dětské plvky' Ing.Kladníček vyslovil nl2or, že pokud
nevíme náklady této investiční položky, tak by rozpočet za1ím íeměnil a je možná dodateěná
rozpočtová změna. o návlhu paní Jeřalové proběhlo hlasovríní'

Návrh usnesení:
Zo sch,la|lje zaŤazení dětských prvků v ceně 50 tis. do investičních zíměn-t,snížit položku oprava
obecních komunikací o 50 tis'Kč.
Pro:13 Proti: 1 (K1adníček) Z&žeI se|o
Návrh byl Dřijat

Pan Rampouch se dotázal, zda položka MŠ _ Úměna oken _ zahmuje i zasklení vchodové části.
Místostarosta odpověděl, že ne, protože se počítá s propojením s bývalou kotelnou.Tento investiční
niklad předstawje částku, se kterou se do letošního rozpočtu již nevejdeme a je možné ho
naplánovat na další rok. U šaten čeklíme na vyjrídření hygieny.
Návrh investic je zpracovrín na zrikladě kvalifikovaných odhadů jednotlivých položek. Zcela přesně
nelze odhadnout nií{<lad na opral.u komunikací v obci.To je závislé na dopadu zimy na naše
komunikace a chodníky.
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Návrh bvl pŤiiat

2) Pozemky (SVS a.s. + p.Ituop)
Tento bod předložila k projednání staÍostka obce. vysvětlila , že při stavebních úpBvách Čov se
zjistilo' že skut€čnost neodpovidá stalu , kteý je zakreslen v katastrá]rtí mapě. SÝS a.s. nawhuje
obci směnu pozemků s obcí Sosnová. Jedná se o pozemky ě. 57413 (svs) a 57412 (obec sosnová).
Geomet.ické zarněření bude provedeno tak, aby pozemky byly výměrcu stejné. Nráklady spojené se
smělou ufuadí svs, a.s.

Návrh usnesení:
Zo souhlasí se směnou člásti pozemku ě'5,]4/2 (obec) s částí pozemku č.57413 (svs) ve stejné
\"ýměře.
Pro:14 Proti:0 Zdržel se:0
Návrh bvl Dřiiat

Pan Knop,majitel pozemků na Ramši, podal žádost o odkoupení nebo směnu č|ásti pozemku č'313/3
(PF) a293l| (obec Sosnová)' Důvodem je zcelení jeho pozemku s naším pozemkem přileblým.obec
Sosnová pozemek k Žádnému účelu nevyužívá. protože již dnes je za plotem p.K!opa. Jako
kompenzaci nabízí p.Knop část pozemku č.313/18,který je rczmělově větší než pozemek, o kter'ý
sám Žádá.v sousedství zmíněného pozemkuje pozemek č.313/3, o kteťý poŽádala obec Pozernkový
fond formou bezúplatného převodu. Ing.Pátra pofuIdil, že pozemek o kteý p.Knop žádá je již
oplocený a historicky patřil k areálu bývalého statku na Ramši'

Návrh usncscni:
Zo schvaluje áměr prodat část pozemku č. 29311.

Návrh usnesenÍ:
Zo schvaluje investiční zíměry pro rok 2012.
Pro:14 Proti:0 ZdrŽe| se:O

Pro: l4 Proti:o ZÁrŽe| se:.o
Návrh bvl přiiat

V současné době obec žÁdá PozeÍÍkový fond o bezúplatný převod pozemku č.3l3l3' K této žrídosti
je nutné usnesení zastupitelstva obce, ktelé nebylo možné dohledat.

Návřh usneseníi
Zo soúlasí a pověřuje stalostku kjednání s PF ČR na bezúplatný převod pozemku č.3l3l3 na obec

Návrh bvl přiiat

3) Progran podpory sportu pro rok 2012
Rada obce doporučuje opět vyhlásit progŤaÍn podpory sportu pro Iok 2012' PodmíD]i]' zůstávají
stejnéjako v loňském roce a výše uvolněných pÍostředků činí 40 tis.Kč. Termín pro podríní přihlášek
je do konce února 20l2 a veškeré iďormace ájemci najdou na intemetoÚch st(ánkách obce nebo na
L,U Ďosnova'

Návrh usnesení:
ZO schvaluje Program podpory sportu pro rok 2012.
Pro:14 Proti:o Zdržel se:0

Sosnovou.
Pro: l4 Proti:0 Zdtže| se..o



4) Diskuse + různé
. KontroLní výbor. náplň čtnosti obdrželi všichni zastupitelé a předsedkyně p.Pátková uvítrí

podněty k další činnosti.
. odměny finančního výboru _ na základě žádosti předsedy fin.výboru Ing.Anděla rada

navrhla odměnu ve výši 500,: Kč hrubého plo Ing.Malou a p'Jeřalovou.

Návřh usneseni:
Zo schvaluje odměnu pro člen*y finančního výboru ve \"ýši 500,-Kč na osobu.
Pro:13
Náuh bvl pňiat

Proti:0 Zdržel se:1(Jeřa|ová)

. odměny inventalizační komisi - rada obce navrhla odměnu ve výši 400,--Kč brubého pro
p.Hapiiákovou a p.vondrovou.

Návrh usn€sení:
Zo schvaluje odměnu pro členty inventarizační komise ve Úší 400,-Kč na osobu.
Pro:14 Proti:o
Návrh bvl přiiat

Pro:14 PÍoti:o
Návrh bvl přiiat

. yyÍazený majetek _ finanční výbor připravil podrobný rozbor, kteď obdrželi všichai
zastupitelé. starostka nawhuje zřízení tří členné komise ve sloŽení člen kontr'qýboru' člen
fin.qýboru a člen zastupitelstva.Ing'Kladníček doplnil,aby členy byli předsedové výboru a
aetím č]enem místo člena zastupitelstva byla účetrrí p'Macková'

Návrh usnesení:
Zo schvaluje složení komise prc vyřazení majetku _předsedové výboru a p'Macková'

Z'fuže| se:O

Zdrže| se:O

stalostka informovala zastupitele o návštěvě ministra dopravy Pavla Dobeše, která se
uskuteční v pátek 3.2.2012. Plánuje se i přijezd hejtmana Libereckého loaje.Z důvodu
ve]kého počtu zúěastněných , setkriní proběhne v místním Kultumím domě. Tématem setkání
je přeložka komunikace I/9'

MVDr.Russ seznlímil přítomné s návrhem složení kultumí komise: Předseda MVDr.Russ,
I'Kladníčková, H'Mildeová, L.Paulusová a H.Růžičková. Zároveň nastínil plánovaný
program, kdy první akce blde \8'2.20't2 _ jedná se o tematický zájezd na Valenýnsko-
masopustně.maškamí radovánky pivovaru Kocour ve Vamsdorfu. Nríklady na autobus se
předpokládají 4'500'.'Kč včetně DPH ' Mimososnovští uhradí 100,-Kč za dopravu.Zájemci
se mohou hlásit na oÚ v sosnové.

Návrh usnesení|
zo soúlasí s uskutečněním akce tematickÝ záiezd' dne 18.2.2012.
Pro:14 Proti:o
NávIh bYlDřiiat

ZďžeI se:o



Bc.Gallo uprozomil n8 pevné překážrcy podél místních konunikacích. JednÁ se blavně o
lololitu na l,€sné. st8rostl€ bgÍe toto !a vědoEí a Eajite|e dotč€'týďt poze@ků pís€mně
upozomí.
Ing.PÍrÍra rrpozomil oa úřcdní hodiny oÚ, kdy v Sosnovíčku bylo uvedeno pourtělí a středa
zoamená to tedy, žc v ostabí <lny občané nemohou na rÍad své záleá]losti přijít vyřídir
Starostka odpověděla' ž€ oÚ je oběanúm k dispozíci cělý ýden a v Sosnoíáoi<u dojde
k opravě iďormace. Hlavní <lny k vyřizování zíleátostí občanůje Po, S! kdy na úřadě jsou
Yždy ÉítoD!í'
P8ni.Pátkovó se zqrtala zda poslal Autodrom poplďek ze vstupného.Ano , obec obdržpla
90tis.
Bo.Gallo se zatat s kým je uzardena smlowa na zimní úrlrŽbuStaostka odpovědě|,a l.n
su ouva tvó s fiImou Marius Pcderserr. A zárovcň dorlal4 žé polrud byl v obci úděn takŮor
pana Hďasnlka ' jednalo se o jeho souklomou aktivifu , kdy uklízel zastávku MHD a
komunikaci ke školce zcela zÁarma.

Jcdnání bylo ukončerro v 19,20 hoď

Zapsala: J.Mackovó

,/-, o- u l=, t'/-, o( 
-/,

]i'a;r*"iiá^"lii"a/
Starostka

ovělovatelé áDisu:

Bo.J.Gallo

v sosnové dne 30.l.20l2



UsNEsENIč.16/2012
zjednání zasfupitelstva obce konaného dne 3o.|.20|2 od 18.00 hod. v zasedací místnosti oÚ

16/A Zo soulůasí navýšením poukázky pro seíiory na 50,*Kč.

16/B Zo souhlasí doplněním bodu programu složení kultumí komise.

| 6/C Zo schvajuje program jednání dle navrŽené zmén) .

16|D Zo scbvah\e zaÍazení dětských plvlai v ceně 50 tis. do investičních zráměru.

16/E Zo schvaluje investiční ziáměry pro rok 2012.

16/T Zo soúlasí se směnou části pozemku č.57412 (obec) s částí pozemku č.57413 (svs) ve stejné
yýměře.

I6/G zo schyahJ:e zár||ěí pIodat člást pozemku č. 29311.

16/H Zo souhlasí a pověřuje stalostku k jednání s PF ČR na bezúplamý pievod pozemku č.313/3 na
obec Sosnovou,

16,{ ZO schvaluje Program podpory sportu pro rok 2012.

16/J Zo schvaluje odměnu pro členky ťrnančního ÚboŤu ve výši 500,-Kč na osobu.

16/K Zo schvaluje odměnu pro členJ<y inventarizační komise ve výši 400,-Kě na osobu'

16/L Zo schvaluje složení komise pro vťazení majetku.

16iM Zo souhlasí s uskutečněním akce tematický zájezd dle |8.2.2012,

Jinďiška Halasníková
staÍostka

v sosnové 30.l.20l2
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UsN Es E N Í č.1'5/20!2 z ,ady obce konanédne 16.1. 2012 od 17.30 hod. na oÚ sosnová

15 /A Ro neschvá|i|a dodatek ke zřizovací |istině MŠ o provádění inventarizace

15/B Ro Vyřadi|a z evidence MŠ 6-i dí|ný stů|, ktený bude přesunut do proíor KD.

15/c Ro projedna|a a předk|ádá zo ke schválení Mo investiční záměry pro rok 2012 :

Prostranství u Veterin.k|iniky 160 000,. Kč

zastavovací studie

Veřejné osvětlení Lesná

Veřejné osvět|eníRamš

Mš -v}iměna oken

KD _ oprava fasády

opraw obec. komunikací

Veřej. rozh|as _ ústředna

Barevná tiskárna

oprava kance|áře oU

Rezerva

300 000,- Kč

50 000,. Kč

150 000,- Kč

300 000,- Kč

80 0oo,.Kč

250 000,- Kč

30 0o0,. Kč

65 000,- Kč

55 000,. Kč

28 200,. Kč

15/D Ro schvá|i|a Program podpory sportu pro rok 2o12. PravidIa zůstávají stejná jako
V roce 2011. Předk|ádá Zo ke schvá|ení.

15/E Ro projednaIa a předkládá ke schvá|eníZo směnu pozemků s svs a.s' TepIice, jedná 5e
o pozemky u přečerpáVací stanice odpadních vod v Sosnové.

15/F Ro projedna|a a předk|ádá zo ke schvá|enÍsouhIa5 s děIením pozemku p.p.č'293/1.
Nás|edně dojde ke směně pozemků, kdy vyč|eněný pozemek 293/8 bude směněn 5 částÍ
pozemku p.p.č. 313/8, kteď je ve v|astnictví p.Knopa( majite! statku na Ramši).

15/G Ro souh|así s wbudováním kana|izační přípoiky k domu manželů Houdoých, vše na
jejich nák|ady.

15/H Ro souh|así se záměrem vybudování nového rodinného domu na p.p'č'!72/L,

15/| Ro odsouh|asila p|án činnosti sportovní komise na rok 2012 Vč. před|oženého rozpočtu.

15/ Ro odsouh|asiIa zveřejňoVání ku|turně společenských akcí V sosnováčku, akcí pro děti,
které se uskuteční mimo obec. Nejedná se o zpop|atněnou rek|amu.

15/K Ro pověřuje místostarostu k zabezpečeníorganizace akce setkánídúchodců v Iednu a
dá|e k zajištění kvaIifikované obs|uhy na nás|edujici měsíce.



15/L Ro nevyhově|a žádosti 5|. RitcheIové o zakoupení nové kuchyňské |inky do bytu v byt.
domě'

15/M Ro Vyhověla žádostl p.lechové ze zdravotních důvodů ukončit dohodu o prac.
činnosti. zároveň povéřuje starostku o zajištění nové prac. sí|y na úklid prostor obec. úřadu.

15/N Ro schváli|a na!ýšení hodinové sazby pro zaméstnance p.Po|áka.

15lo Ro VzaIa na Vědomí p|án činnosti kontro|ního ýýboru pro rok 2012. Tento p|an
předk|ádá zastupite|stvu obce.

15/P Ro projednaIa a schváli|a odměny pro dvě č|enky finančního výboru Ve \^ýši 5oo,- Kč na
o5obu. Předk|ádá Zo ke schválení.

15/Q Ro Vzala na Vědomí vyúětování pop|atku ze vstupného fi Autodrom s.r.o. Uk|ádá
starostce dohlédnout, aby by|y finanční prostředky převedeny na účet obce do konce |edna.

15/R Ro projedna|a a schvá|iIa odměny pro č|enky inventarizační komise ve V'ýši 4oo,- Kč na
osobu. Předk|ádá Zo ke schvá|ení.

15/s Ro píojednala a schváliIa podání žádosti o dotaci LAG Podra|sko na rekonstrukcisport.
kabin.

15/T Ro schváli|a MVDr. Russe jako předsedu kulturní komise. Tým spolupracovníků a plán
činnosti před|ožído únorové rady.

15/T Ro projednaIa a schváli|a program jednání zo dne 30.1.2o12 od 18.oo hod. na oÚ
V sosnové : 1' Investiční záměry obce pro rok 2012

2. Pozemky (SVS a.s., p. Knop)

3. Program podpory sportu pro rok 2012

4. Diskuze + rúzné - kontr' výbor, odměny fin.\^ýbor, inventarizační komise,
jmenoVání komise na Vyřazení majetku

zapsa|a : Jindřiška Halasníková

Jindřiška Ha|asníková, starostka

V sosnoVé dne 19.1'2012


